
PROTOKÓŁ  NR XIII/12
z sesji Rady Gminy Poświętne

w dniu 30 marca   2012 r. w sali narad Urzędu Gminy Poświętne

           Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Tadeusz Kamiński.
W posiedzeniu  udział  wzięli  radni,   pracownicy Urzędu Gminy i  zaproszeni  goście  wg 
załączonych list obecności.
Przewodniczący Rady o godzinie 9-tej otworzył obrady XIII  sesji Rady Gminy. 
Powitał  wszystkich  zebranych  w  tym  zaproszonych  na  sesję.  Stwierdził,  że  w  sesji 
uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada Gminy może obradować i 
podejmować uchwały. Poinformował, że protokół z XII sesji Rady Gminy jest wyłożony na 
stoliku.   Jeżeli  do końca sesji  nie  zostaną wniesione uwagi,  uznamy,  że protokół  został 
przyjęty bez zastrzeżeń.

Następnie  przewodniczący  przypomniał,  że  proponowany  porządek  obrad  został 
radnym przesłany wraz z zaproszeniami. Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy 
są wnioski o zmiany w  porządku obrad.
Wójt Gminy Witold Łapiński zgłosił wniosek o  wprowadzenie po punkcie 12 dodatkowy 
punkt o treści 

Sprawozdanie z działalności stałych Komisji Rady.
          Przewodniczący zarządził głosowanie wniosku.
Zwrócił się do radnych z pytaniem,
- Kto jest za wprowadzeniem  do porządku obrad   zgłoszonej przez Wójta Gminy 
zmiany aby po punkcie 12 przyjąć dodatkowy punkt o   treści : 

Sprawozdanie z działalności stałych Komisji Rady.
- kto jest przeciwny?
- kto się wstrzymał?
Głosowało radnych 15 za, co oznacza,  że Rada Gminy jednogłośnie  rozszerzyła porządek 
obrad o dodatkowy punkt .
          Ponieważ   nie było więcej  uwag do porządku obrad, Przewodniczący Rady zwrócił 
się do Radnych o przegłosowanie  całego porządku obrad :
          W wyniku głosowania, Rada Gminy jednogłośnie /15 za/ przyjęła następujący porzą-
dek obrad:
1.   Otwarcie obrad XIII sesji Rady Gminy.
2.   Przyjęcie porządku obrad.

      3.  Podjęcie uchwały o zmianie uchwały  w sprawie  udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania: „Opracowanie dokumentacji 
projektowo - kosztorysowej drogi powiatowej Nr 1566 B Poświętne – Zdrody Stare – 
granica gminy”.

4.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na  lata 2012-
2016.

5.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok.
6.  Podjęcie uchwały  w sprawie ustalenia stawek procentowych opłat adiacenckich.
7.  Podjęcie uchwały w sprawie zasad przekazywania jednostkom pomocniczym Gminy 

Poświętne składników mienia do korzystania.
8.  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego zasady i tryb 

korzystania ze świetlic wiejskich na terenie Gminy Poświętne.
9.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Poświętne w 2012 roku.



10. Podjęcie uchwały w sprawie  przekształcenia Szkoły Podstawowej w Brzozowie Starym 
w Szkołę Filialną Szkoły Podstawowej im. Bolesława Prusa w Zespole Szkół w  Po-
świętnem.

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyborów uzupełniających sołtysów.
12. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi  za rok 
2011.
13.  Sprawozdanie z działalności stałych Komisji Rady.
14. Interpelacje, wnioski, zapytania radnych i sprawy różne.
Wobec tego, że zrealizowany został pkt.1 i pkt.2  porządku obrad przechodzimy obecnie do 
punktu 3 porządku obrad.

Ad.3.   Podjęcie uchwały o zmianie uchwały  w sprawie  udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi  Białostockiemu  na  dofinansowanie  zadania:  „Opracowanie 
dokumentacji projektowo - kosztorysowej drogi powiatowej Nr 1566 B Poświętne – 
Zdrody Stare – granica gminy”.

Temat przedstawiła Wiktoria Kazimierska Skarbnik Gminy 
 Przedstawiła projekt uchwały w tej sprawie.

Ponieważ, radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały, w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /15 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR XIII/74/12
o zmianie uchwały  w sprawie  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na 
dofinansowanie  zadania:  „Opracowanie  dokumentacji  projektowo  -  kosztorysowej  drogi 
powiatowej Nr 1566 B Poświętne – Zdrody Stare – granica gminy”.

Ad.4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na  lata 
2012-2016.

Temat przedstawiła Wiktoria Kazimierska Skarbnik Gminy 
 Przedstawiła projekt uchwały w tej sprawie.

Ponieważ, radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały, w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /15 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR XIII/75/12
w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Poświętne na lata 2012 – 
2016.

Ad.5.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok.
Temat przedstawiła Wiktoria Kazimierska Skarbnik Gminy 
 Przedstawiła projekt uchwały w tej sprawie.

Ponieważ, radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały, w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /15 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR XIII/76/12
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok.

Ad.6. Podjęcie uchwały  w sprawie ustalenia stawek procentowych opłat adiacenckich.

Temat przedstawił Jarosław Kazimierz Łapiński. 
Przedstawił projekt uchwały w tej sprawie.
Ponieważ,  radni  nie  wnieśli  uwag  do  przedstawionego  projektu  uchwały,  w 

zarządzonym przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy 2 głosami za,  11 głosami 
przeciw, 2 głosami wstrzymującymi się,  nie przyjęła uchwały w sprawie ustalenia stawek 
procentowych opłat adiacenckich



Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zasad przekazywania jednostkom pomocniczym 
Gminy Poświętne składników mienia do korzystania.

Temat przedstawił Jarosław Kazimierz Łapiński Radca Prawny 
 Przedstawiła projekt uchwały w tej sprawie.

Ponieważ, radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały, w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /15 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR XIII/77/12
w sprawie zasad przekazywania jednostkom pomocniczym Gminy Poświętne składników 

mienia do korzystania.

Ad..8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego zasady i tryb 
korzystania ze świetlic wiejskich na terenie Gminy Poświętne.

Temat przedstawił Jarosław Kazimierz Łapiński Radca Prawny 
 Przedstawił projekt uchwały w tej sprawie.

Ponieważ, radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały, w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /15 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR XIII/78/12
w sprawie ustalenia regulaminu określającego zasady i tryb korzystania ze świetlic 

wiejskich na terenie Gminy Poświętne.

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Poświętne 
w 2012 roku.

Temat przedstawił Alfred Dobrzyński Zastępca Wójta 
 Przedstawił projekt uchwały w tej sprawie.

Ponieważ, radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały, w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy j/13 za ,2 wstrzymało się/ podjęła

UCHWAŁĘ NR XIII/79/12
w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Poświętne w 2012 roku.

Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie  przekształcenia Szkoły Podstawowej w Brzozowie 
Starym w Szkołę Filialną Szkoły Podstawowej im. Bolesława Prusa w Zespole Szkół 
w  Poświętnem.

Temat przedstawił Tadeusz Wiśniewolski  Inspektor
 Przedstawił projekt uchwały w tej sprawie.

Ponieważ, radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały, w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy /12 za , 3 wstrzymało się/ podjęła

UCHWAŁĘ NR XIII/80/12
w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej w Brzozowie Starym w Szkołę Filialną 
Szkoły Podstawowej im. Bolesława Prusa w Zespole Szkół w  Poświętnem.

Ad.11. . Podjęcie uchwały w sprawie wyborów uzupełniających sołtysa.
Temat przedstawił Tadeusz Wiśniewolski  Inspektor
 Przedstawił projekt uchwały w tej sprawie.

Ponieważ, radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały, w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /15 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR XIII/81/12
w sprawie wyborów uzupełniających sołtysa. sołectwa Kamińskie Wiktory



Ad.12. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi  za 
rok 2011.
Sprawozdanie z  realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi  za rok 
2011 przedstawił Tadeusz Wiśniewolski Inspektor.

Przewodniczący  Rady  zwrócił  się  z  pytaniem  do  radnych,  czy  maja  uwagi  lub 
zapytania do przedstawionego sprawozdania. Ponieważ nikt nie zgłosił uwag, oznacza to, że 
sprawozdanie  z  realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi  za rok 
2011  zostało przez Radę przyjęte.                                                            / w załączeniu /

Ad.13. Sprawozdanie z działalności stałych Komisji Rady.
Sprawozdanie  z  działalności  Komisji  Rewizyjnej  przedstawił  Pan  Ryszard 

Szymborski.
Przewodniczący  Rady  zwrócił  się  z  pytaniem  do  radnych,  czy  maja  uwagi  lub 

zapytania do przedstawionego sprawozdania. Ponieważ nikt nie zgłosił uwag, oznacza to, że 
sprawozdanie Komisji  Rewizyjnej z działalności w 2011 roku zostało przez Radę przyjęte.
                                                                         / w załączeniu /

Sprawozdanie z działalności Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów 
przedstawił Pan Andrzej Dzierżek.

Przewodniczący  Rady  zwrócił  się  z  pytaniem  do  radnych,  czy  mają  uwagi  lub 
zapytania do przedstawionego sprawozdania. Ponieważ nikt nie zgłosił uwag, oznacza to, że 
sprawozdanie Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów z działalności w 2011 
roku zostało przez Radę przyjęte.                                                           / w załączeniu /

Ad.14. Interpelacje, wnioski, zapytania radnych i sprawy  różne.
Kazimierz Wiśniewolski  zapytał co będzie ze świetlicą w LizieStarej.
Piotr Zapisek  zapytał czy będzie robiona droga powiatowa Pietkowo- Osówka  do końca 
zabudowy.
Zakrzewska Aniela Sołtys wsi Liza Stara  na zebraniach obiecywali a nie zrobili  odmulenia 
rzeki Lizy 
Gołębiewski Wiesław zgłosił zapadnięcie chodnika w miejscowości Gołębie.
 Radny Brzozowski Stanisław poinformował o lekceważącym podejściu Telekomunikacji 
do obywateli Osobiście zgłosił  usunięcie starego kabla telefonicznego wiszącego nad 
gruntami nawet zostało obiecane wykonanie lecz po jakiś czasie telefonując otrzymał 
odpowiedz ,że nie ma żadnego zgłoszenia.
Wójt Gminy Witold Łapiński odpowiedział, że wiele razy ogłaszany był przetarg na 
sprzedaż budynku po byłej szkole w Lizie starej , lecz nikt się nie zgłosił.  W przyszłości 
wspólnie z mieszkańcami zostanie rozważona możliwość rozebrania części mieszkalnej  i 
remont pozostałej części budynku szkolnego z przeznaczeniem na świetlicę wiejską.
 Chodnik w miejscowości Gołębie będzie naprawiony niezwłocznie zaś co do obietnic 
odmulenia rzeki Lizy jest niezoriętowany.
 Tadeusz Wiśniewolski Inspektor UG odpowiedział iż , obietnice  kapitalnego remontu rzeki 
Liza był czynione na zebraniach przedwyborczych do Sejmiku Województwa Podlaskiego 
przez Dyrektora WZIR w Białymstoku  
Wniosków nie zgłoszono. 
       W związku z wyczerpaniem porządku obrad, o godzinie 1100  Przewodniczący Rady 
zamknął XIII - tą sesję Rady Gminy Poświętne.

          Protokółował:                                                               Przewodniczący Rady

Tadeusz Wiśniewolski                                                             Tadeusz Kamiński
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